
Rada Miasta Wloclawek

Protok6l nr l5l20l9

XV Sesja w dniu 29 paldziemika 2019

Obrady rozpoczEto 29 pa2dziemika 2019 o godz.09:00, a zakoiczono o godz. l5:25 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wziglo udzial23 czlonk6w.

Obecni:

l. .Iacek Bulawa

2. Janusz Dgbcryriski

3. Mariola Gawlowska

4. Andrzei Golgbieski

5. Krzysztof Grz4dziel

6. .Ioanna Hofman-Kupisz

T..Iaroslaw Hupalo

8. Dariu{zJbr#€+sli

9. Agnieszka Jura - Walczak

10. Piotr Kowal

ll. Krrysztof Kowalski

12. Stanislaw Krzemieniewski

13. Zbigniew Lewandowski

14. Krystian tr-uczak

15. Jrizef Mazierski

16. Wanda Muszalik

I 7. A+kadinsz-Pi*seeki



18. El2bieta Rutkowska

19. Ewa Szczepariska

20. Malgorzata Szymaf ska

21. Daniel Tobjasz

22. Stanislaw Wawrzonkoski

23.Katarzyna Zargbska

24. Janusz Zirilkowski

25. Piotr Zwoliriski

Ad. 1

Sprawy organizacyjne.

a) otwarcie sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw Wawrzonkoski otworzyl obrady XV sesji Rady
Miasta Wloclawek, witaj4c Prezydenta Miasta dr Marka Wojtkowskiego, Zastgpc6w
Prezydenta Miasta w osobach Pana Krzysztofa Kukuckiego, Pani Domiceli Kopaczewskiej
oraz Pani dr Barbary Moraczewskiej, Skarbnika Miasta Pani4 Honoratg Baranowska,
Sekretarza Miasta Pani4 Wieslawg Konopczyrisk4 a takZe zebranych na sali urzgdnik6w,
przedstawicieli medi6w, mieszkaricow miasta orazradnych uczestniczqcych w obradach.

b) stwierdzenie quorum

Po oficjalnym otwarciu posiedzenia, Przewodnicz4cy Rady Miasta stwierdzil, Ze na stan 25
radnych na sali obrad zgromadzonych jest - zgodnie z list4 obecnoSci 22 radnych, a zatem
obrady sesyjne w dniu 29 pa2dziernika br. s4 prawomocne.
Lista obecnoSci radnych podczas obrad XV sesji Rady Miasta stanowi zalqcznik do protokolu.

c) prryjgcie protokolu z obrad XIV sesji

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w Biurze Rady Miasta oraz w Biuletynie
Informacji Publicznej Urzgdu Miasta udostgpniony byl do wgl4du protok6l z obrad XIV sesii
Rady Miasta Wloclawek VIII kadencji, kt6ra odbyla sig w dniu 24 wrzelnia 2019 roku. z
kt6rym radni mogli sig zapoznac i wniesi ewentualne uwagi. Nie zgloszono uwag, poprawek i
uzupelniet'r.

d) zmiany do porz4dku obrad XV sesji

W dvskusii nad ww. punktem norzadku obrad wzieli udzial:

- radny Piotr Kowal



- radny Jozef Mazierski
- radny Janusz Dgbczyriski
- radny Krzysztof Grz4dziel
- radna Ewa Szczepariska
- radny .Tanusz Dgbczyriski

Wniosek o rozszerzenie porz4dku obrad zglosil r6wnie2 Przewodnicz4cy Rady Miasta
informuj4c, i2 uwzglEdniaj4c wniosek Prezydenta Miasta proponuje rozszerzenie porz4dku w
punkcie 15 o uchwalE zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podziatu Srodk6w Pafistwowego
Funduszu Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wloctawek na
realizacjE w 2019 roku zadari na rzecz os6b niepelnosprawnych. Przedmiotowa uchwala
uzyskala opinig komisji stalei, zatem zostal pelniony wym6g $ 55 Statutu Miasta.

Po wyczerpaniu zgloszef do udziaiu w dalszej dyskusji nad tym punktem porz4dku obrad
przyst4piono do procedury glosowania.

Glosowano wniosek w snrawie:

stanowiska Rady Miasta Wloclawek w
utraty czgSci dochod6w wynikaj4cej
radnego Piotra Kowala.

Wyniki glosowania

sprawie koniecznoSci zrekompensowania samorz4dowi
ze zmiany przepisow podatkowych zgloszony przez

ZA: 16, PRZECIW: 6, WSTRZYMU.TQ SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 3

W)rniki imienne:

zA (t6)

.lacek Bulawa, Krzysztof Grz4dziel, Joanna Hofman-Kupisz, .Iaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

PMECTW (6)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, .I6zef Mazierski

NIEOBECNI (3)

Andrzej Golgbieski, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Glosowano wniosek w sprawie:

rozszerzenia porz4dku obrad XV sesii o uchwalg zmieniaj4c4 uchwalg w sprawie podzialu
Srodk6w Panstwowego Funduszu Rehabilitacji Osob Niepelnosprawnych przyznanych Gminie
Miasto Wloclawek narealizacjqw20lg roku zadafi narzeczos6b niepelnosprawnych, zgodnie
z wnioskiem Prezydenta Miasta.



Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0,

W)'niki imienne:

zA (22)

BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 3

Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska,Krzysztof Grz4dziel,.loanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak,Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski. KatarzynaZarebska. Janusz Zi6lkowski. Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (3)

Andrzej GotEbieski, Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakonczeniu glosowafi, Przewo dnicz1cy Rady Miasta poinform owal, Ze procedowanie nad
stanowiskiem Rady Miasta zgloszonym przez radnego Piotra Kowala odbEdzie sig w punkcie
5 porz4dku obrad. natomiast w punkcie l6 porz4dku obrad bgdzie procedowana uchwala o
wniesienie kt6rej wnioskowal Prezydent Miasta.

Innych zmian do projektu porz4dku obrad nie wniesiono.

Ad.2
Informacja Prezydenta Miasta z dzialalnoSci miasta w okresie migdzysesyjnym.

Prezydent Miasta dr Marek Wojtkowski przedstawil Radzie Miasta informacjg z dzialalnoSci
miasta w okresie migdzysesyjnym, kt6ra obejmuje okres od dnia24 wrzesnia br. do dnia29
pa2dziemika br. i przedstawia sig nastgpuj4co:

W omawianym okresie zawartych zostalo 8 um6w dotycz4cych udzielenia zam6wienia
publicznego. Migdzy innymi I paLdziernika zawarto umowg z firm4 Rajmund Zalewski
TORAKOL z siedzib4 w Koszczalach na budowg infrastruktury sportowo - rekreacyjnej na
terenie Szkoly Podstawowej nr 20. WartoSd umowy to ponad 266 tysigcy zlotych brutto.
Wykonawca ma 60 dni od dnia zawarcia umowy na ukoficzenie prac. 9 pa2dziernika z
Przedsigbiorstwem Produkcyjno - Uslugowo - Handlowym LUX-DOM sp. z o.o. z siedzib4
we Wloclawku zawarto umowg na zagospodarowanie terenu wok6i Mieiskiej Biblioteki
Publicznej i Informacji Turystycznej. WartoSi umowy to prawie 185 tysigcy zlotych brutto,
zadanie powinno byi ukoriczone w listopadzie. 25 pa2dziernika zloaony zostal wniosek o
dofinansowanie projektu pn. ,,Termomodernizacja budynk6w uzytecznoSci publicznej na
terenie miasta Wloclawek etap VI". Projekt jest planowany do realizacji przy
wsp6lfinansowaniu w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojew6dztwa
Kujawsko-Pomorskiego na lata 2014 2020. Inwestycja bgdzie jednym z szeregu
realizowanych przedsigwzigc maj4cych na celu poprawg efektywnoSci energetyczne.j
na.ibardziej zaniedbanych infrastrukturalnie obiektow miejskich i instytucji publicznych.
Przedmiotem projektu bgdzie gtgboka i kompleksowa termom odemizacja 4 budynk6w: Szkoly
Podstawowej nr 5 zOddzialami Integracyjnymi (budynek A),Przedszkola Publicznego nr 16,
Przedszkola Publicznego nr l3 orazPrzedszkola Publicznego nr 26. Calkowity koszt projektu



wynosi ponad 6 milionow zlotych. Planowane dofinansowanie opiewa na kwotg ponad 3.5
milionow zlotych. Od 1 do 14 pa2dziernika trwaio glosowanie w konkursie na,,Markowy Lokal
Sr6dmieScia". To jedno zzadanwpisanych do Gminnego Programu Rewitalizacji. Konkurs ma
na celu podniesienie poziomu gospodarczego obszaru rewitalizacj i oraz wsparcie
przedsigbiorc6w i promocjg ich dzialalnoSci gospodarczej poprzez wyb6r najlepsze.i
jako5ciowo uslugi lub produktu. Na 20 podmiotow bior4cych udzial w glosowaniu oddano
l4cznie 950 glosow. Podmiot, ktory uzyskal najwigksz4liczbE glos6w mieszkaric6w otrzyma
certyfikat Markowego Lokalu Srodmiescia oraz voucher na uslugi promocyjne w lokalnych
mediach. Zgodnie z regulaminem, ogloszenie wynik6w konkursu wraz z wrEczeniem nagrody
odbgdzie sig do l5 listopada. 19 pa2dziernika w Klubie Stara Remizaprzy tr ggskiei odbylo sig
II Og6lnopolskie Forum Komitet6w Rewitalizacji, w ktorym wziglo udzial. blisko 40 os6b z
miast prowadz4cych procesy rewitalizacyjne: Warszawy, Stargardu, Torunia, Leszna, Gdyni,
Lodzi, Starogardu Gdanskiego, Kalisza oraz Wloclawka. WSr6d poruszonych temat6w znalazly
sig takie zagadnienia, jak m.in. dotacje do remont6w w Specjalnej Strefie Rewitalizacji,
prowadzenie przez Komitet Rewitalizacji komunikacji spolecznej i wymiany informacji z
lokaln4 spolecznoSci4 onz panel dyskusyjny poSwigcony roli Komitetu Rewitalizacji na
poszczeg6lnych etapach realizacji Gminnego Programu Rewitalizacji. W drugiej czgsci forum
goScie z calej Polski wziEli :udzial w spacerze badawczym po obszarze rewitalizacli. Z okazji
Dnia Edukacji Narodowei 1 I pazdziemika w Zespole Szk6l Chemicznych odbyla sig
uroczystoSi wrgczenia nauczycielom wloclawskich szk6l i plac6wek Nagr6d Prezydenta
Miasta Wloclawek, a pracownikom administracyjno - obslugowym wyr6Znien. Zaszczeg6lne
osi4gnigcia w pracy dydaktyczno - wychowawczej uhonorowanych zostalo 74 nauczycieli,
natomiast zawyrohniajqc4i dlugoletni4 pracA na rzeczszkol i plac6wek wyr6Znienie otrzymalo
2l pracownik6w niepedagogicznych. Ponadto statuetk4 ,,Ambasadora Szkolnictwa
Zawodowego" nagrodzono 8 pracodawc6w - wlaScicieli firm wsp6lpracuj4cych ze szkolami
zawodowymi. Od dnia l5 pa2dziernika trwa nab6r wniosk6w o zawarcie umowy najmu na
mieszkania, kt6re powstan4 przy ul. Celulozowej, w ramach pomocy paristwa w ponoszeniu
wydatk6w mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania. Nab6r wniosk6w bgdzie
trwal do dnia 3 I marca 2020 r. Do 24 paldzierrrika wplyngly 104 wnioski od zainteresowanych.
Trwa realizacjaszczepien przeciwko grypie sezonowej dla os6b powyzej 65 roku Zycia. Do tej
pory zaszczeprlo sig prawie 90oh przewidzianych programem senior6w. Koszt realizacji
tegorocznej edycji programu to ponad 100 tysigcy zlotych. Wloclawscy seniorzy wciEl mog4
r6wnie2 skorzystai ze szczepieri przeciwko pneumokokom. Do tej pory z tych szczepien
skorzystala mniej wigcej polowa os6b objgtych programem. Koszt programu to 22,5 tysi4ca
zlotych' Od7 pa2dziernika do 9 paldziemika przedstawiciele naszego samorzqdu uczestniczyli
w MiEdzynarodowych Targach Inwestycji i NieruchomoSci Expo Real 2019 w Monachium w
ramach projektu ,,lnvest in Bit CITY 2, Promocia potencjalu gospodarczego oraz promocja
atrakcyjnoSci inwestycyjnej miast prezydenckich wojew6dztwakujawsko- pomorskiego".
Prezydent Miasta poinformowal,2e znanajest lista zwycigskich propozycji tegorocznej edycji
Wioclawskiego Bud2etu Obywatelskiego. Odnotowano rekordow4 frekwencjg - w tym roku
na propozycje oddanych zostalo ponad 20 tysigcy glos6w. A zadania, kt6re w ramach Budzetu
Obywatelskiego bgdq zrealizowane w przyszlym roku to: silownia plenerowa z placem
rekreacyjnymprzy SP nr 14, Sport i rekreacja projekt ,,Zdrowe Zazamcze", Stop komarom i
meszkom. Budki lggowe dla ptak6w owadozernych. plac zabaw i silownia w Michelinie.
budowa boiska wielofunkcyinego przy II Liceum Og6lnoksztalc4cym oraz rozbudowa
integracyjnego placu zabaw przy PP nr 9 z infrastruktur4.

W dvskusii nad przedstawiona informacia wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczynski
- radny Krzysztof Kowalski



- radny lozef Mazierski,
- radna Mariola Gawlowska,
- Prezydent Miasta Marek Woitkowski

Ad.3
Informacja Prerydenta Miasta Wloclawek na temat zloionych oSwiadczeri o stanie
maj4tkowym.

W imieniu Prezydenta Miasta informacjg na temat zlolonych oSwiadczeri o stanie maj4tkowym
przedstawila Pani Wiesiawa Konopczyriska Sekretarz Miasta.

Ad.4
Informacja Przewodniczqcego Rady Miasta Wloclawek na temat zloZonych oSwiadczeri o
stanie majqtkowym.

Przedmiotow4 informacjg przedstawil Przewodnicz4cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski.

Informacja stanowi zal1cznik do niniejszego protokolu.

Ad.5
Stanowisko Rady Miasta Wloclawek w sprawie koniecznoSci zrekompensowania
samorz4dowi utrafy czgSci dochodriw wynikai4cej ze zmiany przepis6w podatkowych.

Wprowadzenie do przedmiotowego zagadnienia dokonala radna Pani Ewa Szczepariska, kt6ra
w imieniu Klubu radnych SLD oraz KO odczyala stanowisko w powyzszej sprawie o
nastgpuj4cej tre6ci:

Stanowisko Rady Miasta Wloclawek
w sprawie koniecznoSci zrekompensowania samorz4dowi utraty czgsci dochodriw

wynikaj4cej ze zmiany przepis6w podatkowych

Dzialaiqc w imieniu mieszkaric6w naszego miasta, zwrac,amy sig do Rz4du
Rzeczypospolitej Polskiei o podjgcie pilnej decyzji zrekompensowania naszemu miastu, utraty
Srodk6w finansowych spowodowanej zmianami w ustawie o podatku dochodowym od osob
fizycznych.

Rozumiemy i popieramy wszelkie zmiany, kt6re slu24 obywatelom, jednak nie jestesmy
w stanie uzupelnii powstalego ubytku finansowego innymi dochodami. Wprowadzenie tzw.
PITu zerowego dla os6b do 26 roku Zycia, zmniejszenie PIT-u z lSYo na 77o/o, sprawia, 2e nasz
budZet samorz4dowy zostanie uszczuplony juL w bteh4cym roku o ok. 3 500 000 zlotych. Brak
rekompensaty ze strony rz4du postawi nasz samorz4dw bardzo trudnej sytuacji finansowej,
bior4c pod uwagg zwigkszaj4ce sig wydatki, kt6re ponosimy na inwestycje. remonty i
dzialalnoSc bie14c4.

Nadmienii trzeba, iz tegoroczna subwencja oSwiatowa na podwyzki dla nauczycieli
wyniosla 3 100 000 ziotych , w zwi4zku z czym samorz4d musial dololyc z wiasnych Srodk6w
prawie 6 000 000 zlotych.

Brak rekompensaty utraconych wplyw6w z podatku PIT spowo duje znaczn4 utratg
naszych moZliwoSci kredytowych. czego skutkiem bgdzie ograniczenie lub nawet zaprzestanie



budowy mieszkari, dr6g, plac6wek oSwiatowych oraz prowadzenia dziahrt na rzecz zdrowia
naszych mieszkaric6w.

Dodatkow4 trudnoSc, czgsto wrQcz niemoznoSi, sprawiac bgdzie wykorzystanie
Srodk6w unijnych, z uwagi na fakt, ze utracimy zdolno6c pokrycia wymaganego wkiadu
wlasnego.

Pragniemy zauwaZyc,2e reformy systemowe - oczekiwane i potrzebne Polsce - nie
powinny miec tak katastrofalnego wplywu na kondycjg samorz4d6w i lokalnych spolecznoSci,
zwlaszcza gdy postgpuje i wzrost cen rynkowych: energii elektrycznej, paliw oraz ZywnoSci.

Zrozumrale spolecznie oczekiwanie podnoszenia poziomu wynagrodzeri - jak
najbardziej zasadne * z drugiej strony ma wplyw na pogorszenie kondycji budzetowej
samorz4dow, a bez rekompensaty rz4dowej wyr6wnanie strat nie jest moZliwe. Miasto
Wloclawek jako jedno z pigciu najwigkszych miasta wo.jew6dztwa kujawsko-pomorskiego,
licz4ce ponad sto tysigcy mieszkaric6w, oSrodek Zycia i pracy, nie moze sobie pozwoli6 na
zahamowanie rozwoju, zrezygnowanie z inwestycji oraz jakoSci Zycia mieszkaric6w.

W pelni popieraj4c i identyfikuj4c sig ze stanowiskiem Prezydent6w Miast
Wojew6dztwa Kuiawsko-Pomorskiego wnosimy o wdrozenie procedur rekompensuj4cych
utracone przez Miasto Wloclawek Srodki finansowe poprzez przekazanie r6wnowaznych
subwencji, zwigkszenie udzialow w podatku PIT lub wprowadzenie udzial6w samorz4du w
podatku VAT.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczynski,
- radny Stanislaw Wawrzonkoski

Glosowano w sDrawie:

Stanowiska Rady Miasta Wloclawek w sprawie koniecznoSci zrekompensowania samorz4dowi
utraty czgSci dochod6w wynikaj4cej ze zmiany przepis6w podatkowych - z uwzglgdnieniem
wykreSlenia z tekstu sl6w - ,,lub nawet zaprzestanie", jako zbyt daleko id4cych, zgodnie z
sugestiE Przewodnicz4cy Rady Miasta.

Wvniki glosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 7, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (16)

.Iacek Bulawa, Krzysztof GrzEdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna
ZarEbska, .lanusz Zi 6lkowski, P iotr Zwol i riski

WSTRZYMU.TE SrE (7)

Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

NIEOBECNI (2)



Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Ad.6
Uchwala zmieniai4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budZetu miasta Wloclawek na 2019
rok wraz z autopoprawk4.

Ad.7
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognory Finansowej
na lata 2019-2030 wr^z z autopoprawk4.

Wprowadzenia do obydwu zagadnieri finansowych zwi4zanych z budzetem miasta oraz
wieloletni4 prognoz4 finansow4 uwzglgdnia.i4c iednoczesnie wniesione autopoprawki do
przedlolonych uclrwal dokonala Pani Honorata Baranowska Skarbnik Miasta.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji, kt6ra rozpatrywalaww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Rady Miasta
UchwalE zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk4rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komis.ja BudZetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Przewodniczqca Komisji radna Katarzyna
Zargbska.

Takhe uchwalg zmieniaj4ca uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowei
na lata 2019-2030 wraz z autopoprawk4 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowaia Komisia
BudZetu, Rozwoju i Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila r6wnie2
P rzewodn i c z4ca K o m i sj i radn a Katar zy na Zar gb ska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniami.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
giosowanie projekty procedowanych uchwal.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly zmieniaj4cei uchwalg w sprawie uchwalenia budzetu miasta Wloclawek na 2019 rok
wraz z autopoprawk4.

Wyniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 7, BRAK GLOSU: l, NIEOBECNI: 2

W)rniki imienne:

zA (15\

.lacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka .lura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepansk a,Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanisiaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Ianusz
Ziolkowski" Piotr Zwoliriski



wsrRZYMU.rE SrE (7)

.lanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski,Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, J6zef Mazierski

BRAK GLOSU (I)

Krzysztof GrzEdziel

NIEOBECNT (2)

Dariusz .Taworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakonczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpocz4l procedurg giosowania kolejnej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na
lata 20 19 -203 0 wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fQ SIQ: 7, BRAK GLOSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (ts)

.Iacek Bulawa, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr
Kowal, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczeparisk a,Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Ianusz
Ziolkowski, Piotr Zwoliiski

WSTRZYMUJq SrE (7)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej GolEbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

BRAK GT,OSU (l)

Krzysztof Grz4dztel

NTEOBECNT (2)

Dariusz .Iaworski, Arkadiusz Piasecki



Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.8
Informacia o przebiegu wykonania bud2etu za I p6lrocze2019 roku oraz o ksztaltowaniu
sig Wieloletniej Prognozy Finansowej za I prilrocze 2019 roku.

Zuwagi na fakt, iZ Informacja o przebiegu wykonania budzetu zal pohocze2019 roku oraz o
ksztaltowaniu sig Wieloletniei Prognozy Finansowej za I p6lrocze 2019 roku zostaia
szczeg6iowo omowionaprzez Skarbnika Miasta na posiedzeniach komisji stalych Rady Miasta,
podczas obrad sesy.jnych zostala przedstawiona opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Bydgoszczy na temat ww. zagadnienia, kt6r4 zaprezentowala Pani Honorata Baranowska
Skarbnik Miasta.

Uchwala Nr 8/l/2019 Sktadu Orzekaj4cego Nr l0 Regionalnej Izby Obrachunkowej w
Bydgoszczy z dnia 05 wrzeSnia20l9r. wyralaj4ca opinig o informacii o przebiegu wykonania
bud2etu miasta Wloclawek zapierwsze p6lrocze 2019 roku stanowi zalqcznik do niniejszego
protokolu.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisji, kt6re rozpatrywaly ww. zagadnienie.

Pozytywn4 opinig Komisji Budzetu, Rozwoju i Promocji Miasta przedstawila Przewodnicz4ca
Komisji radna Katarzyna Zargbska,
Pozytywn4 opinig Komisii Rewizyjnej przedstawil Przewodnicz1cy Komisji radny .Tacek

Bulawa,
Pozytywn4 opinig Komisji Kultury i Sportu przedstawil Przewodnicz4cy Komisji radny.Tanusz
Ziolkowski.
Pozytywn4 opiniE Komisji Zdrowia, Rodziny i Opieki Spolecznei przedstawila
Przewodnicz4ca Komisji radna Ewa Szczepariska,
Pozytywn4 opinig Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska przedstawil
Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Kowal,
Pozytywn4 opinig fomlsji Edukacji przedstawila PrzewodniczEca Komisji radna Wanda
Muszalik,
Pozytywn4 opinig Komisji Rewitalizacji przedstawila Przewodniczqca Komisji radna
Agnieszka .Tura - Walczak,
Pozytywn4 opinig Komisii Porz4dku Prawnego i Publicznego przedstawila
Wiceprzewodnicz4ca Komisji radna Mariola Gawlowska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusj g w przedmi ocie rozpatrywanego zagadnienia.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny J6zef Mazierski
- Skarbnik Miasta Honorata Baranowska

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskus.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glo sowani e przedl o2on4 In formacj g.
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Glosowano w sprawie:

Informacji o przebiegu wykonania budzetu zaI polrocze 2019 roku oraz o ksztaltowaniu
Wieloletniei Prognozy Finansowej zaI polrocze 2019 roku.

Wyniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 7, BRAK Gtr OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wlrniki imienne:

zA (14)

sig

.Tacek Bulawa, Krzysztof Grzqdziel. Joanna Hofman-Kupisz,
Krystian tr uczak, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska,
Szymariska. Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Zi6lkowski

WSTRZYMU.TE SrE (7)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,
Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, .16zef Mazierski

BRAK GT.OSU (2)

Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Zwoliriski

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski. Arkadiusz Piasecki

Jaroslaw Hupalo, Piotr Kowal,
Ewa Szczepariska, Malgorzata
Katarzyna ZarEbska, Janusz

Krzysztof Kowal ski, Stanislaw

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania Informacja o przebiegu wykonania budzetu za I
p6lrocze 2019 roku oraz o ksztaltowaniu sig Wieloletniej Prognozy Finansowej zalpolrocze
20 I 9 roku zoslala przyiEta przez Radg Mi as ta w przedlozonym brzmieniu.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wy'jaSnil, iz ww. Informacja zostal.awl4czona do porz4dku obrad
XV sesji, poniewaZ byta ujgta w planie pracy Rady Miasta na rok 2019, nie ma natomiast
wymogu wynikaj4cego z przepis6w prawa do procedowania tego zagadnienia podczas obrad
sesyjnych.

Ad.9
Uchwala w sprawie wyra2enia zgody na podwyiszenie kapitalu zakladowego w Miejskim
Przedsigbiorstwie Komunikacyjnym sp6lka z o,o. we Wloclawku.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonaia Pani Kamila Slomczewska Dyrektor Biura
Nadzoru WlaScicielskieso i Przeksztalcet'r.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatru.j4cej ww. zagadnienie.
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Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie wyra2enia zgody na podwyzszenie kapitalu zakladowego w Miejskim
Przedsigbiorstwie Komunikacyjnym sp6lka z o.o. we Wloclawku.

Wvniki glosowania

ZA:21, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK GLOSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (21)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
GrzEdziel,.Taroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak,Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepanska, Malgorzata Szymafiska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI.OSU (2)

Joanna Hofman-Kupi sz, Katarzyna ZarEbska

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmi eniu.

Ad. 10
Uchwala w sprawie przyjgcia ewaluacji Strategii roavoju miasta Wloclawek 2020+ w
polowie okresu jej obowi4zywania od roku 2014 do roku 2017 wrazz uzupelnieniem o rok
2018.

Zagadnienia zawarte w procedowanej uchwale om6wila Pani Daria Figurska Dyrektor
Wydzialu Rozwo.ju Miasta,
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Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla onz pozytywnie zaopiniowala Komisia Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opiniq w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zargbsk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny Jozef Mazierski
- radny Zbigniew Lewandowski
- radny Krzysztof Grz4dziel
- Zas|Epca Prezydenta Miasta Krzysztof Kukucki

Po wyczerpaniu zgloszeri do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie pro.iekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjEciaewaluacji Strategii rozwoju miasta Wloclawek 2020+ w polowie
okresu jej obowi4zywania od roku 2014 do roku 2017 wraz z uzupelnieniem o rok 2018.

Wvniki glosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.IE SIE: 7, BRAK Gi-OSU: 2, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (14)

^. Jacek Bulawa, Krzysztof GrzEdziel,.loanna Hofman-Kupisz, .Taroslaw Hupalo, Agnieszka.Tura
- Walczak, Piotr Kowal, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa
Szczepanska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, .lanusz Zi6ikowski, Piotr Zwoliriski

wsrRZYMU.rE Sr4 (7)

.Ianusz DEbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Kowalski, Stanislaw
Krzemieniewski. Zbigniew Lewandowski, Jozef Mazierski

BRAK GLOSU (2)

Stanislaw Wawrzonkoski, Katar zy na Zar Ebska

NTEOBECNT (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki
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Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta ogiosil l5 minutowq przerwQ w obradach.

Przewva w obradach XV sesii Rady Miata

Wznowienie obrad po przerwie.

Ad. 1l
Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie wysoko5ci oplat za korrystanie z miejskich
obiekt6w i urzqdzert sportowo-rekreacyjnych uLytecznoSci publicznej pozostaj4cych w
trwatym zarz1dzie O5rodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku.

Przedmiotowy projekt uchwaly przedstawil Pan tr-ukasz Pszcz6lkowski Dyrektor Wydzialu
Sportu i Turystyki.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaiy rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig
w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Janusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusig nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddai pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaiy.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4cej uchwalg w sprawie wysokoSci oplatzakorzystanie z miejskich obiekt6w
i urzqdzeh sportowo-rekreacyjnych u2ytecznoSci publicznej pozostaj4cych w trwalym
zarz4dzie OSrodka Sportu i Rekreacji we Wlociawku.

Wyniki glosowania

ZA:20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GI-OSU: 3, NIEOBECNI: 2

Wlrniki imienne:

zA (20)

Jacek Bulawa, .Ianusz Dgbczyriski, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel,.Ioanna Hofman-
Kupisz, .laroslaw Hupalo, Agnieszka .Iura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska,
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Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski,
Katarzyna Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK GI-OSU (3)

Mari o I a Gawlowska, Kry sti an Luczak, I ozef M azi erski

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. t2
Uchwala w sprawie nadania nazrry rondu imieniem Bartlomieja Kolodzieja.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonala Pani Domicela Kopaczewska
ZastEpca Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Kultury i Sportu. Opinig
w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji radny Janusz Zi6lkowski.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

W dvskusii wzieli udzial:
- radny .Ianusz Dgbczyriski

Wobec braku innych zgloszert do udziaiu w dyskusii Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie pro.j ekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie nadania nazv\ry rondu imieniem Bartlomieja Kolodzieja.

Wvniki qlosowania

ZA:18, PRZECIW: l, WSTRZYMUJI SIQ: 4, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

ZA (18\
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Jacek Bulawa, .Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski,.laroslaw Hupalo,
Agnieszka .Iura - Walczak, Krzysztof Kowalski, Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew
Lewandowski. Krystian Luczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa
Szczepanska, Daniel Tob.jasz. Katarzyna Zargbska, Janusz Ziolkowski. Piotr Zwolinski

PRZECIW (1)

Krzysztof Grz4dziel

WSTRZYMUJE SrE (4)

.loanna Hofman-Kupisz, Piotr Kowal, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. l3
Uchwala w sprawie wyra2enia woli zawarcia porozumienia migdzygminnego dotycz4cego
wsp6ldzialania Gminy Miasto Wloclawek i Gminy Wloclawek, wchodz4cych w sklad
aglomeracji Wloclawek prry realizacji zadania polegaj4cego na wyznaczeniu obszaru i
granic aglomeracji.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonai Pan Miroslaw Walicki Dyrektor Wydzialu Gospodarki
Komunalne.j.

NastEpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiej i
Ochrony Srodowiska. Opinig w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komisji
radny Piotr Kowal.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji
glosowanie pro.jekt procedowane.j uchwaty.

Glosowano w sprawie:

Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod

Uchwaly w sprawie wyra2enia woli zawarcia porozumienia migdzygminnego dotycz4cego
wsp6tdzialania Gminy Miasto Wloclawek i Gminy Wloclawek, wchodz4cych w sklad
aglomerac.ii Wloclawek przy reahzacji zadania polegaj4cego na wyznaczeniu obszaru i granic
aglomeracji.
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Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIE: 0, BRAK Gtr OSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Andrzej Gotgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,
Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbteta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

NIEOBECNI (2)

Dariusz .laworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 14
Uchwala w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek.

Wprowadzenia do procedowanego zagadnienia dokonala Pan Krzysztof Kukucki ZastEpca
Prezydenta Miasta.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Budzetu, Rozwoju i
Promocji Miasta. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji
radna Katar zy na Zargb sk a.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodnicz4cy Rady
Miasta poddal pod glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie zmiany granic Miasta Wloclawek.

Wyniki slosowania

ZA:23, PRZECIW: O, WSTRZYMUJ4 SIQ: O, BRAK Gtr,OSU: O, NIEOBECNI:

t7



Wyniki imienne:

ZA (23\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzadziel, Joanna Hofman-Kupisz. .Iaroslaw Hupalo. Agnieszka.Tura - Walczak, Piotr Kowal.
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian l-uczak.
Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, ElZbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Kataruyna ZarEbska, Janusz
Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

NTEOBECNT (2)

Dariusz .Taworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 15

Uchwala w sprawie przyjgcia Programu wspierania rodziny i rozwoju piecry zastgpczei
w Gminie Miasto Wloclawek na lata 2019-2021.

Przedmiotorvy pro.iekt uchwaly omowil Pan Piotr Grudzinski Dyrektor Miejskiego Osrodka
Pomocy Rodzinie we Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Projekt uchwaly rozpatrzylaorazpozylywnie zaopiniowala Komisja Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w te.j sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udzialu w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodnicz4cy Rady
Miasta poddal pod glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie przyjgcia Programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastgpczei
Gminie Miasto Wloclawek na lata 2019-2021.

Wvniki qlosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 0, NIEOBECNI: 2
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Wvniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof
Grzqdziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka.Iura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian \,uczak,
Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgoruata
Szymariska, Daniel Tobiasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska. Janusz
Zi6lkowski. Piotr Zwolifi ski

NIEOBECNI (2)

Dariusz .laworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 16

Uchwala zmieniajqca uchwalg w sprawie podzialu Srodkriw Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji Osrib Niepelnosprawnych prryznanych Gminie Miasto Wloclawek na
reafizacjg w 2019 roku zadafi na rzecz os6b niepelnosprawnych.

Zagadnienie om6wil Pan Piotr Grudzinski Dyrektor Miejskiego Osrodka Pomocy Rodzinie we
Wloclawku.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cej ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzylaorazpozytywnie zaopiniowala Komisia Zdrowia, Rodziny i Opieki
Spolecznej. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji radna
Ewa Szczepariska.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszeh do udzialu w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodnicz4cy Rady
Miasta poddal pod glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly zmieniaj4ca uchwaig w sprawie podzialu Srodkow Paristwowego Funduszu
Rehabilitacji Os6b Niepelnosprawnych przyznanych Gminie Miasto Wlociawek na realizacjg
w 2019 roku zadart narzecz os6b niepelnosprawnych.

Wvniki glosowania
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ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIf : 0, BRAK GI-OSU: 0, NIEOBECNI:

Wyniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski, Krzysztof
Grzqdziel,.Ioanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal.
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak,
Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafska, Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska. .Tanusz

Zi6tkowsk i. Piotr Zwoliriski

NIEOBECNT (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 17

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie fygodniowego obowiqzkowego wymiaru godzin
zajgd niektrirych naucrycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych zajgd w
ksztalceniu z ocznym oraz okre5lenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin
zajg(. dla naucrycieli realizuj4cych w ramach stosunku pracy obowi4zki okre5lone dla
stanowisk o r62nym tygodniowym obowi4zkowym wymiarze godzin wraz z
autopoprawk4.

Wprowadzenia do przedloZonego projektu uchwaly wraz z wniesion4 autopoprawk4 dokonala
Pani Agnieszka Biaiopiotrowicz Dyrektor Wydzialu Edukacji.

Nastgpnie przedstawiona zostala opini a komisj i rozpatruj 4cej

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proj ekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozylywnie zaopiniowala
sprawie przedstawiia Radzie Miasta Przewodnicz4ca Komisji

ww. zagadnienie.

Komisja Edukacji. Opinig w tej
radna Wanda Muszalik.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszert do udziatu w dyskusji nad ww. zagadnieniem Przewodnicz4cy Rady
Miasta poddal pod glosowanie pro.jekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwala zmieniaj4ca uchwalg w sprawie tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzinzajgc
niekt6rych nauczycieli, zasad zaliczania do wymiaru godzin poszczeg6lnych zajg(, w
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ksztalceniu zaocznym oraz okreSlenia tygodniowego obowi4zkowego wymiaru godzin zajgi
dla nauczycieli realizu.i4cych w ramach stosunku pracy obowi4zki okreSlone dla stanowisk o
roznym tygodniowym obowi4zkowym wymiarze godzin wraz z autopoprawk4.

Wvniki glosowania

ZA:23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (23)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Goigbieski , Krzysztof
Grz1dziel, Joanna Hofman-Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal,
Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak.
Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska. Malgorzata
Szymariska, Daniel Tobjasz. Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .lanusz
Zi6lkowski, Piotr Zwolinski

NTEOBECNT (2)

Dariusz Jaworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakonczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad. 18
Uchwala w sprawie wyboru lawnikriw do S4du Okrggowego we Wloclawku na kadencig
2020-2,023.

Ad. 19
Uchwala w sprawie wyboru lawnikriw do S4du Rejonowego we Wloclawku na kadencjg
2020-2023.

Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze zgodnie z art. 1 60 $ I ustawy - Prawo o ustroju
s4d6w powszechnych,lawnik6w do s4d6w okrggowych oraz rejonowych wybieraj4 rady gmin,
ktorych obszar objgty jest wlaSciwoSci4 tych s4d6w w glosowaniu tajnym.
Pned przyst4pieniem do wybor6w Rada Miasta Wloclawek powolala zesp6l ds. opiniowania
kandydat6w na lawnik6w do s4d6w powszechnych na kadencjE 2020-2023, kt6rego zadaniem
bylo przedstawienie opinii o zgloszonych kandydatach w zakresie spelniania przez nich
wymog6w okreSlonych w ustawie.
Maj4c na uwadze wyst4pienia Prezes6w S4d6w. na kadenci E 2020- 2023 Rada Miasta
Wloclawek winna dokonad wyboru lEcznie 40 lawnikow, spoSr6d os6b spelniaj4cych wymogi
ustawy, w tym 30 lawnik6w, do S4du Okrggowego, 2 do S4du Okrggowego - do orzekania w
sprawach z zakresu prawa pracy i ubezpieczefi spolecznych oraz do S4du Rejonowego - 4
iawnik6w do III Wydzialu Rodzinnego i Nieletnich oraz 4 lawnik6w do IV Wydzialu Pracy i
Ubezpieczeri S polecznyc h.
NastEpnie Przewodnicz4caZespolu ds. opiniowania kandydat6w na lawnik6w radna Katarzyna
Zatqbska przedstawila Radzie Miasta opinig Zespolu o zgloszonych kandydatach stwierdzaj4c,
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i2 wszyscy kandydaci spelniaj4 materialno-prawne przeslanki okreSlone w art. 158$ 1 pkt 2
ustawy o ustroju sqd6w powszechnych. Ponadto Przewodnicz4ca Zespolu Pani Katarzyna
Zargbska poinformowala,2e wszystkie zgloszenia dokonane byly w ustawowym terminie przez
uprawnione do tego podmioty. Do zgloszeri dol4czono wymagane prawem zil.1cznikr okreSlone
w art. 1625 2,3 i 4 ustawy o ustroju s4d6w powszechnych. W zwiqzku z faktem, i2 wszystkie
zgloszenia spelnialy wymogi formalne, podlegaly one dalszej ocenie pod wzglEdem spetnienia
przeslanek materialno-prawnych wymienionych w art. 158 i 159 ustawy o ustroiu s4dow
powszechnych. Wobec zgloszonych kandydatow zasiggnigto opinii od Komendanta
Wojew6dzkiego Policji. Podzial zgloszonych kandydat6w przedstawia sig nastgpuj4co:
- do S4du Rejonowego we Wloclawku dokonano 5 zgloszen,
- do S4du Rejonowego Wydzialu Pracy i Ubezpieczeh spolecznych dokonano 7 zgloszen,
- do S4du Okrggowego we Wloclawku dokonano 51 zgloszen,
- do S4du Okrggowego Wydzialu Pracy i lJbezpieczeri Spolecznych dokonano 2 zgloszeh.
N-4cznie 65 kandydat6w posiada obywatelstwo polskie i korzysta z pelni praw cywilnych i

obywatelskich, jest nieskazitelnego charakteru, ukoriczylo 30 lat Zycia, a nie przekroczylo 70
lat, jest zatrudnionych, b4d2 prowadzi dzialalnoSd gospodarcz4 lub mieszka w miejscu
kandydowania co najmniej od roku, jest zdolnych ze wzglgdu na stan zdrowia do pelnienia
obowi4zk6w lawnika, posiada wyksztalcenie co najmniej Srednie.

Nastgpnie przedstawione zostaly opinie komisii rozpatruj4cej ww. zagadnienia.

Opinie Komisji stalej Radv Miasta
Projekt uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Okrggowego we Wloclawku na kadencjg
2020-2023 rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisia Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodnicz4ca Komisii
radna Mariola Gawlowska.

Proiekt uchwaiy w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego we Wioclawku na kadencjg
2020-2023 takhe rozpatrzyla onz pozytywnie zaopiniowala Komisja Porz4dku Prawnego i
Publicznego. Opinig w tej sprawie przedstawila Radzie Miasta Wiceprzewodnicz4ca Komisii
radna Mariola Gawlowska.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyjaSnil, 2e w zwi4zku z faktem, iz wybory lawnik6w odbywaj4
sig w glosowaniu tajnym, nale?y wylonii spoSr6d radnych komisjg skrutacyjn4. Zatempoprosii
o zglaszanie kandydatur informui qc, Ze zgloszone osoby musz? wy,razic zgodg na pracg w
komisj i skrutacyjnej.

W dvskusii wzieli udzial:

- radna Ewa Szczepaliska zglosila do pracy w Komisii Skrutacyjnej kandydaturg radnej
Mal gor zaty S zym arisk i ej,

- radny Piotr Kowal zglosil do pracy w Komisji Skrutacyjnej kandydaturg radnej Wandy
Muszalik,

- radny Janusz Dgbczyriski zglosil do pracy w Komisii Skrutacyjnej kandydaturg radnego
Krzysztofa Kowal skiego.

Wszyscy zgloszeni kandydaci wyrazili zgodg na kandydowanie i udzial w pracach komisji
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Glosowano w sorawie:

powolania komisii skrutacyjnej w skladzie: radna Malgorzata Szymat'rska, radna Wanda
Muszalik, radny Krzysztof Kowalski.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTMYMU.TE SII: 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 2

W-vniki imienne:

zA (22)

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jaroslaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowa[ Krzysztof Kowalski,
Stanisiaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Jozef Mazierski, Wanda
Muszalik, El2bieta Rutkowska, Ewa Szczepariska, Malgorzata Szymariska, Daniel Tobjasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwolifrski

BRAK GI.OSU (I)

Krzysztof GrzEdziel

NTEOBECNT (2)

Dariusz .Iaworski, Arkadiusz Piasecki

W nastgpnej kolejno6ci procedowania Przewodnicz1cy Rady Miasta oglosil l0 minutow4
przerwg w obradach na ukonstytuowanie sig komis.ji, opracowanie regulaminu glosowaniaoraz
przygotowanie kart do glosowania.

Przerwa w obradach XV sesii Rady Miasta

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie

Wznawiaj4c obrady po przerwie Przewodnicz4cy Rady Miasta zwr6cil sig do Przewodnicz4cej
komi sj i skrutacyj nej o przedstawi eni e re gulaminu glosowani a.

Przewodnicz4ca komis.ii skrutacyinej radna Wanda Muszalik przedstawila regulamin komisii
skrutacyjnei.

Po przedstawieniu regulaminu PrzewodniczEcy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszef do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie przedlozony regulamin.
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Glosowano w sprawie:

regulaminu glosowania w wyborach lawnikow.

Wvniki glosowania

ZA:22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIf : 0, BRAK Gtr-OSU: 1, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (22\

Jacek Bulawa, Janusz Dgbczyriski, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Joanna Hofman-
Kupisz, Jarosiaw Hupalo, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski,
Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak,Jozef Mazierski. Wanda
Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Ewa Szczepafiska, Malgorzata Szymanska, Daniel Tobiasz,
Stanislaw Wawrzonkoski, KatarzynaZargbska, Janusz Ziolkowski, Piotr Zwolinski

BRAK GT.OSU (r )

Krzysztof Grz4dziel

NTEOBECNT (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po przyjgciu regulaminu przez Radg Miasta, Komisja skrutacyjna rozdala radnym karty do
glosowania celem dokonania aktu glosowania.

Po akcie glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta oglosil przerwg w obradach sesyjnych
niezbgdn4 do policzenia glos6w i sporz4dzenia protokolu glosowania przez komisjg
skrutacyjn4.

Przerwa w obradach XV sesii Radv Miasta

Wznowienie obrad sesyjnych po przerwie.

Wznawiaj4c obrady po przerwie Przewodnicz4cy Rady Miasta zwrocii sig do Przewodnicz4cej
komisii skrutacyjnej radnej Wandy Muszalik o odczytanie wynik6w glosowania wybor6w na
lawnik6w.

Wobec po!\yzszego glos zabrala Przewodnicz4ca komisji skrutacyjnej radna Wanda Muszalik.
kt6ra odczytala protok6l sporzEdzony i podpisany przez czlonkow komis.li, prezentuj4c
jednoczeSnie liczbg glos6w otrzymanych przez poszczeg6lnych kandydat6w na lawnik6w,.iak
r6wnie2 osoby, kt6re w wyniku przeprowadzonego giosowania zostaly wybrane na lawnikow
do poszczeg6lnych s4d6w.
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Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady Miasta rozpoczql glosowanie projekt6w uchwal, zgodnie z
przedstawionymi wynikami wybor6w.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Okrggowego we Wloclawku na kadencjg 2020-
2023.

Wyniki glosowania

ZA: IT,PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 0, BRAK Gtr-OSU: 6, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (17)

.Tanusz Dgbczyriski, Mariola Gawiowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak,
Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigntew Lewandowski,
Krystian Luczak, Iozef Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa Szczepafiska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .lanusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

BRAK GI,OSU (6)

.Iacek Buiawa, Andrze.i Golgbieski, Krzysztof GrzEdziel, Jaroslaw Hupalo, Elzbieta
Rutkowska, Daniel Tobiasz

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Wobec powyZszego Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w rezultacie dokonanego
glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu,

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie wyboru lawnik6w do S4du Rejonowego we Wloclawku na kadencjg 2020-
2023.

Wyniki glosowania

ZA:17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK Gtr-OSU: 6, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (t7)

.Tanusz Dgbczynski, Mariola Gawlowska, Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka.lura - Walczak,
Piotr Kowal, Krzysztof Kowalski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski,
Krystian I'uczak, Jozef Mazierski, Wanda Muszalik, Ewa Szczepariska, Malgorzata
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Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr
Zwolinski

BRAK GT.OSU (6)

.lacek Bulawa, Andrzei Golgbieski,
Rutkowska, Daniel Toblasz

NIEOBECNI (2)

Krzysztof Grzqdziel, .larosiaw Hupalo, El2bieta

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Wobec powyZszego Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal,2e w rezultacie dokonanego
glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w zaproponowanym brzmieniu.

Materialy dotycz4ce wybor6w lawnikow takie jak: regulamin glosowania na lawnik6w, karty
glosowania oraz protok6l komisji skrutacyjnej powolanej w trakcie XV sesii Rady Miasta
Wloclawek w celu przeprowadzenia wybor6w do S4du Rejonowego - III Wydzialu
Rodzinnego i Nieletnich we Wloclawku, S4du Rejonowego - Wydzialu Pracy i Ubezpieczeri
Spoiecznych we Wloclawku, S4du Okrggowego we Wloclawku oraz Sadu Okrggowego -
Wydzialu Pracy i Ubezpieczeri Spolecznych we Wloclawku stanowi4 zal4cznik do niniejszego
protokolu.

Ponadto lista os6b kt6re w drodze wyboru zostaly wybrane do pelnienia funkc.ii lawnika bgdzie
opublikowana na stronie intemetowej Urzgdu Miasta Wloclawek w Biuletynie Informacii
Publicznej w zakladce Wybory l-awnik6w.

Ad.20
Uchwala w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w
na terenie Miasta Wloclawek.

Przewodnicz4cy Rady Miasta wyjaSnil, ze Uchwal4 Nr XIII/13612019 z dnia 27 sierpnia
2019r. Rada Miasta Wloclawek przyjgla projekt regulaminu dostarczania wody i
odprowadzania iciek6w na terenie Gminy Miasto Wloclawek w celu przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Projekt ten Prezydent Miasta Wloclawek przekazal
pismem z dnia 30 sierpnia 2019 r. do zaopiniowania Dyrektorowi Regionalnego Zarz4dt
Gospodarki Wodne.i Paristwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie z siedzib4 w
Warszawie.
Postanowieniem z dnia l7 wrzeinia 2019 r. Dyrektor Regionalnego Zarz4du Gospodarki
Wodnei w Warszawie pozl'tywnie zaopiniowal przedlozony projekt regulaminu.

Nastgpnie przedstawiona zostala opinia komisji rozpatruj4cei ww. zagadnienie.

Opinia Komisji stalej Rady Miasta
Proiekt uchwaly rozpatrzyla oraz pozytywnie zaopiniowala Komisja Gospodarki Miejskiei i
Ochrony Srodowiska. Opiniq w tej sprawie przedstawil Radzie Miasta Przewodnicz4cy Komis.ii
radny Piotr Kowal.
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Po przedstawieniu opinii Komis.ji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg nad ww. zagadnieniem.

Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie proj ekt procedowanej uchwaty.

Glosowano w sDrawie:

Uchwaly w sprawie uchwalenia regulaminu dostarczania wody i odprowadzania Sciek6w na
terenie Miasta Wloclawek.

Wvniki slosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 0, BRAK GLOSU: 8, NIEOBECNI: 2

Wvniki imienne:

zA (1s)

.lanusz Dgbczyriski, .Ioanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Krzysztof
Kowafski, Stanislaw Krzemieniewski, Zbigniew Lewandowski, Krystian tr-uczak, Jozef
Mazierski, Ewa Szczepaiska, Malgorzata Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna
Zargbska, Janusz Zi6lkowski, Piotr Zwoliriski

BRAK Gr-OSU (8)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrze-j Golgbieski. Krzysztof Grzqdziel, Jaroslaw
Hupalo, Wanda Muszalik, Elzbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz

NIEOBECNI (2)

Dariusz Jaworski, Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodniczqcy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Ptadg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.2l
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalnoSd Prerydenta Miasta
Wloclawek.

Wprowadzenia do projektu uchwaly dokonal Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwoliriski,
kt6ry przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisii Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane
w przedmiotowej sprawie.

Po przedstawieniu opinii Komisji Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, Ze otwiera
dyskusj g w przedmio cie rozpatrywanego zagadnienia.
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Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pana M.G. na dzialalnoSc Prezydenta Miasta
Wloclawek.

Wyniki glosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIE: 3, BRAK Gtr-OSU: 7, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:

zA (13)

.Toanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian N,uczak, Wanda Muszalik, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna Zargbska, .Ianusz Zi6lkowski, Piotr
Zwoliriski

wsrRZYMU.rE SrE (3)

.lanusz D gbczynsk i, Krzy sztof Kowal ski, J ozef Mazierski

BRAK GI-OSU (7)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzej Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, .Iaroslaw
Hupalo, El2bieta Rutkowska, Daniel Tobjasz

NTEOBECNT (2)

Dariusz Jaworski. Arkadiusz Piasecki

Po zakoriczeniu procedury glosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, 2e w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjgta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.22
Uchwala w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na dzialalnoSd Dyrektora Miejskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku oraz w sprawie przekazania skargi.

Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Przewodnicz4cy Komisji radny Piotr Zwoliriski, kt6ry
przedstawil Radzie Miasta stanowisko Komisji Skarg, Wniosk6w i Petycji wypracowane w
przedmiotowej sprawi e.

Po przedstawieniu opinii Komisii Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze otwiera
dyskusjg w przedmiocie rozpatrywanego zagadnienia.
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Wobec braku zgloszen do udzialu w dyskusji Przewodnicz4cy Rady Miasta poddal pod
glosowanie projekt procedowanej uchwaly.

Glosowano w sprawie:

Uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi Pani M.O. na dzialalnoSc Dyrektora Mieiskiego
OSrodka Pomocy Rodzinie we Wloclawku oraz w sprawie przekazania skargi.

Wyniki glosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMU.fE SIQ: 3, BRAK GI-OSU: 7, NIEOBECNI: 2

W)'niki imienne:

zA (13)

Joanna Hofman-Kupisz, Agnieszka Jura - Walczak, Piotr Kowal, Stanislaw Krzemieniewski,
Zbigniew Lewandowski, Krystian Luczak, Wanda Muszalik, Ewa Szczepariska, Malgorzata
Szymariska, Stanislaw Wawrzonkoski, Katarzyna ZarEbska, .lanusz Ziolkowski, Piotr
Zwolinski

WSTRZYMUJE SrE (3)

.lanusz Dgbczynsk i, Krzy sztof Kowal ski, J ozef Mazierski

BRAK Gr_OSU (7)

.lacek Bulawa, Mariola Gawlowska, Andrzei Golgbieski, Krzysztof Grzqdziel, .Iaroslaw
Hupalo, ElZbieta Rutkowska, Daniel Tobjasz

NIEOBECNI T2)

Dariusz .Taworski, Arkadiusz piasecki

Po zakoriczeniu procedury giosowania Przewodnicz4cy Rady Miasta poinformowal, ze w
rezultacie przeprowadzonego glosowania uchwala zostala podjEta przez Radg Miasta w
zaproponowanym brzmieniu.

Ad.23
Interpelacje, wnioski i zapytania radnych.

- radny Stanislaw Krzemieniewski,
- radny .Ianusz Dgbczynski,
- radny Krzysztof Kowalski,
- radna Agnieszka .Iura - Walczak"
- radny .Iaroslqw Hupalo.
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^

A.d.24
Informacje i komunikaty.

Nie zgloszono.

Ad.25
Zakoficzenie obrad.

Wobec zrealizowania porzqdku posiedzenia, Przewodnicz1cy Rady Miasta radny Stanislaw
Wawrzonkoski zakoriczyl obrady XV sesji Rady Miasta Wloclawek, kt6re odbyly sig w dniu
29 pu2dziernika 2019 roku.

Przewodnicz1cy

Przygotowal(a) : Jolanta Skladanowska

n

Stanislaw Wawrzon

Przygotowano przy pomocy programu esesja.pl
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